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Na zadnji seji občinskega sveta ste pred-
stavili problem, ki je nastal z neplačniki pri-
ključnine na kanalizacijsko omrežje v Šen-
čurju in Srednji vasi. Za kaj gre?

”Glavni problem je v tem, da se je tisto, na
kar smo neplačnike večkrat opozorili, naza-
dnje tudi zgodilo. Namesto 350 evrov priključ-
nine bodo morali po novem plačati bistveno
več, nekateri tudi do šest, sedem tisoč evrov t.
i. dodatnega komunalnega prispevka za oboga-
teno komunalno infrastrukturo. Res je, da ob-
činski svet lahko sprejme rešitev, ki pomeni
večjo obremenitev za občinski proračun in s
tem zmanjšanje teh zneskov za posamezne ob-
čane. A če se bomo tako odločili, se moramo
zavedati, da bomo s tem zavrli tudi tempo na-
daljnje gradnje kanalizacije in druge infra-
strukture po občini. In to v času krize, ko so
občinski prihodki na tem področju že tako niž-
ji od pričakovanj. Občinska uprava bo zato čez
poletje pripravila več predlogov za možne re-
šitve, občinski svet pa se bo na jesenski seji od-

ločil, katera je najustrez-
nejša. Pri tej odločitvi
moramo tudi pretehtati,
kaj bo pomenila za grad-
njo komunalne infra-
strukture tudi v drugih
naseljih. Tudi drugod se
bo pojavila enaka situa-
cija. Sicer pa moram še
povedati, da je večina
občanov plačala pri-
ključnino, neplačnikov

je samo za okoli 75 objektov.”
Zakaj je dodatni komunalni prispevek

tako visok? 
”Osnova za izračun tega prispevka so stroški

gradnje posamezne komunalne infrastrukture,
ki se potem razdelijo med njene uporabnike,
kar je seveda bistveno dražje zanje kot nekda-
nja pavšalna priključnina. Izračun za posamez-
nega uporabnika pa temelji na velikosti grad-
bene parcele in objekta, ki je priklopljen na ka-
nalizacijo. Najvišji zneski so izračunani za
stavbe z večjo kvadraturo in gospodarske ob-
jekte. Opozoriti je treba, da še vedno ostaja
strošek gradnje individualnega priključka, kar
so občani že doslej sami krili. Naj še pojasnim,
da se novi način obračunavanja uporablja za
vse vrste novozgrajene komunalne infrastruk-
ture, torej tudi za povečanje vodovoda, ojača-
nje električnega omrežja ali optično omrežje,
če gradnjo financira občinski proračun. To ni
naša ideja, temveč zakonska obveza in smo jo
dolžni spoštovati.” 

Ali je priklop na javno kanalizacijo sploh
obvezen?

”Zakon pravi, da je treba objekt priključiti na
kanalizacijo najkasneje pol leta po vzpostavit-
vi možnosti za priklop. Kdor se ne želi priklo-
piti, ima še dve zakonski možnosti, ki pa sta s
finančnega vidika precej dražji. Možno je po-
staviti lastno čistilno napravo ali zgraditi ne-
prepustno greznico, v obeh primerih pa mora
uporabnik poskrbeti za redno čiščenje in moni-
toring. Nadzor nad tem bo izvajala inšpekcij-
ska služba, takoj ko bomo dokončno določili
način obračunavanja.”

Ko je že govor o kanalizaciji: kako poteka
gradnja vodovoda in kanalizacije v Vogljah?
Bo rešitev, ki se bo sprejela za plačilo komu-
nalnega prispevka v Šenčurju in Srednji
vasi, veljala tudi za Voglje?

”Gradnjo počasi zaključujejo, mislim da bo
konec julija opravljena že večina dela, ostala
bodo samo še manjša opravila. To pomeni, da
bomo investicijo končali pred predvidenim ro-
kom. Ugotavljamo, da smo pri črpanju evrop-
skih strukturnih sredstev zelo učinkoviti, saj
nas celo služba vlade za lokalno samoupravo
in regionalni razvoj daje za zgled drugim obči-

nam. V Vogljah se s strukturnimi sredstvi gra-
dita vodovod in cesta, medtem ko so fekalna in
meteorna kanalizacija ter javna razsvetljava
občinska investicija. Zagotovo bomo pri odme-
ri dodatnega komunalnega prispevka v Vog-
ljah uporabili rešitev, ki jo bomo sprejeli za
Šenčur in Srednjo vas. Ne vemo pa, ali bomo
komunalna prispevka za vodovod, ki bo precej
majhen, in za kanalizacijo obračunali hkrati ali
v dveh korakih.”

Pri sprejemanju občinskega podrobnega
prostorskega načrta prihaja do zamude.
Zakaj?

”Bili smo na razgovorih na kmetijskem mi-
nistrstvu, kjer so zahtevali dodatna pojasnila
za naše predloge, kar občinska uprava sedaj
pripravlja. V svežnju nedorečenih vprašanj je
tudi zagotovitev zemljišča za dom starostni-
kov. Računamo, da se bomo najkasneje do
konca poletja še enkrat sestali in se dokončno
dogovorili za sprejemljiv obseg predlaganih
sprememb namembnosti zemljišč in samega
občinskega podrobnega prostorskega načrta,
ki je zelo pomemben dokument, saj zamenju-
je vse t. i. PUP-e iz nekdanje kranjske občine.
Rok za sprejem prostorskega načrta še vedno
ostaja do konca leta, vendar na ministrstvu za
okolje že razmišljajo o njegovem podaljšanju,
saj večini občin ne bo uspelo sprejeti tega do-
kumenta.”

Ali aktivnosti v zvezi z gradnjo krožišča
pri poslovni coni in regionalne ceste Britof-
Hotemaže potekajo po časovnem načrtu?

”Upamo, da bo postopek za krožišče pripe-
ljan tako daleč, da bodo začeli delati še letos
pozno jeseni, če bo seveda še služilo vreme, si-
cer pa najkasneje spomladi. Za zdaj zaradi kr-
čenja državnega proračuna realizacija investi-
cije še ni ogrožena, saj po mojih podatkih ta
sredstva ostajajo v proračunu. Enako velja za
regionalno cesto Britof-Hotemaže, kjer je v
teku rok za dosego pravnomočnosti izdane
geodetske odmere poteka ceste. Priprava po-
godb in ponudb za odkup zemljišč pride na vr-
sto šele po pravnomočnosti geodetske odmere,
torej morda jeseni, če ne celo kasneje.”

Gradnja športno-kulturnega doma v Vo-
klem je pri koncu. Kdaj bo na voljo uporab-
nikom? Kaj boste storili z dvema stanova-
njema, ki sta v objektu?

”Dom v Voklem je v resnici skoraj že kon-
čan, odprtje pa je predvideno za 26. september.
Dvorana je praktično dokončana, trenutno pa v
njej opravljajo še nekatera korekcijska dela. Za
stanovanji, ki sta v objektu, bomo po opravlja-
nem tehničnem prevzemu objavili javni razpis
za najem. Po statusu sta profitni stanovanji, kar
pa ne pomeni, da bosta najemnini bistveno viš-
ji od neprofitnih.” 

Simon Šubic

Neplačnike smo večkrat opozorili,
da bo prispevek dražji

”Zgodilo se je, kar smo napovedovali. Neplačniki bodo morali namesto 350 evrov priključnine na kanalizacijo
plačati tudi do sedem tisoč evrov komunalnega prispevka,” pravi župan Miro Kozelj.

Miro Kozelj
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Občina

Občinsko proslavo ob dnevu državnosti sta
24. junija pripravila Otroški cerkveni pevski
zbor Voglje in KS Voglje. Ob 20. uri je v bliž-
nji cerkvi sv. Simona in Juda najprej potekala
slovesna maša za domovino, ki jo je daroval
pater Andrej Pirš, uro kasneje pa se je začela
proslava z bogatim kulturnim programom, v
katerem so se spomnili pred dvesto leti rojene-
ga Matijo Majerja Ziljskega, duhovnika, časni-
karja, narodnega buditelja in politika, ki je bil
eden od graditeljev slovenstva.

V kulturnem programu so nastopili domači
pevci, učenci podružnične osnovne šole Voklo
in Trboje, Pihalni orkester občine Šenčur,
kvartet Jutro z Jezerskega in gost Aleksander
Mežek. ”Prvič v življenju nastopam pod lipo,”
je ob tej priložnosti ugotovil priljubljeni pevec.
Po končani prireditvi je sledila tradicionalna
pogostitev s krofi in pijačo.

Na proslavi je spregovoril podžupan Ciril
Kozjek in med drugim dejal: ”Mnogim večjim
narodom, kot je slovenski, ni uspelo priti do
svoje države in s tem do možnosti, da sami od-
ločajo o svoji usodi. Nam pa je bilo to dano, a
nikakor podarjeno. Dana nam je bila možnost,
da si državo izborimo in priborimo. Zato še
posebej politika in politiki nosijo veliko odgo-
vornost, da to priložnost izkoristimo v korist

vseh s ciljem, da vzpostavimo možnosti za go-
spodarsko uspešno in socialno pravično drža-
vo. Oboje je enako pomembno. V času gospo-
darske krize je zelo pomembno, da se hitreje
ali bolje, kot to počne sedanja vlada, oblikuje-

jo in sprejmejo pravi ukrepi, da bo gospodar-
stvo sploh preživelo krizo, obenem pa se bodo
izkoristile sicer omejene možnosti za socialne
ukrepe politične obljube. 

Simon Šubic

Mežek prvič pel pod lipo
Tudi letošnja občinska proslava ob dnevu državnosti (25. junij) je na predvečer praznika 

potekala pod vaško lipo v Vogljah.

VABLJENI v trgovino AGROTEHNIKA v ŠENČUR, Beleharjeva 6a, 
kjer vas čaka široka izbira:
■ kmetijske mehanizacije    ■ vrtne opreme
■ rezervnih delov za vse vrste traktorjev in kmetijske mehanizacije
■ gozdarske opreme    ■ akumulatorjev, gum, olja, maziv
■ potrošnega materiala

DELOVNI ČAS: pon. - pet.: od 8. do 18. ure, sob.: od 8. do 12. ure
TELEFON: 04/25 11 155, 031/542 198
E-pošta: agrotehnika.retra@gmail.com

BCS

ZNIŽANO!
Motorni prekopalnik 
MTD T245 
Motor Thorx 55
Delovna širina 61 cm
Štirje noži
Redna cena: 372,00 EUR
Popust 10 %
334,80 EUR

ZNIŽANO!
Kosilnica BCS 615L 
Motor Honda GX 160
Greben brezprstni
Europa 100 cm
Redna cena: 1860,00 EUR
Popust 10 %
1674,00 EUR

RETRA, d.o.o.
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računovodske storitve, d. o. o. Velesovska 49, 4208 Šenčur

tel.: 04 251 91 50

faks: 04 251 91 51

gsm: 041 364 880

e-mail: darin@siol.net

IN IZDELAVA DEMIT FASAD
Milje 15a, 4212 Visoko, tel., fax: 04/253-12-98,

GSM: 041/770-847, e-mail: slikopleskarstvo.gorjup@siol.net

SLIKOPLESKARSTVO
JURIJ GORJUP s.p.

Z Aleksandrom Mežkom so na koncu zapeli tudi domači pevci.
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Prvo junijsko soboto je v Šenčurju potekala
prireditev Praznik krompirja 2009, ki jo je pri-
pravilo Turistično društvo Šenčur, pri izpeljavi
prireditve pa so sodelovala tudi druga društva
v občini. V sklopu prireditve so že v petek šen-
čurski gasilci pred župniščem pripravili gasil-
sko vajo, tega dne pa so odprli tudi razstavo
krompirjevih jedi, po kateri so pred muzejem
šenčurski čebelarji točili med.

Čeprav je ves čas kazalo, da se bo pošteno
ulilo, je tudi glavna prireditev lepo uspela. ”V
Šenčurju imamo pa res krompir,” je tako na
prireditvi v čast šenčurskemu krompirju z olaj-
šanjem ugotovil župan Miro Kozelj. Tudi
organizatorji so bili zadovoljni. ”Pričakovali
smo manj obiskovalcev kot lani, ko je bilo od-
kritje spomenika krompirju, vseeno pa smo

presenečeni nad tako dobrim obiskom - okoli
3500 jih je prišlo. Prav dober obisk je poplačal
ves trud, ki ga je 260 ljudi vložilo v organiza-
cijo in izvedbo prireditve, ki bo najbrž postala
tradicionalna,” je bil ocenil podžupan Ciril
Kozjek, glavni koordinator prireditve. ”Dolga
leta smo razmišljali, kako bi ovekovečili šen-
čurski krompir, šele lanska postavitev spome-
nika krompirju pa nam je ponudila pravo pri-
ložnost,” je dodala predsednica turističnega
društva Marinka Mohar.

Prireditev Praznik krompirja se je začela s
sprevodom, v katerem so predstavili stara ko-
lesa in kmečka oblačila, glavni poudarek pa je
bil na predstavitvi tradicionalne in sodobne
tehnologije pridelave krompirja. Sledil je bla-
goslov spomenika krompirju z upodobljeno

cesarico Marijo Terezijo, nato pa je po krom-
pirju zadišalo s stojnic. Pripravljali so pražene-
ga, pečenega, kislega, ocvrtega in kuhanega v
oblicah, prodajali so krompirjev kruh in krom-
pirjev golaž ... V praženju krompirja so se po-
merili tudi župani - domači Miro Kozelj, cer-
kljanski Franc Čebulj, blejski Franc Fajfar
in loški Igor Draksler ter kranjski podžupan
Bojan Homan. Med njimi je po mnenju komi-
sije najboljšega spražil loški župan, ki pa je ne-
kaj zaslug za zmago pripisal tudi drugim: ”K
zmagi je malo prispevala tudi šenčurska mati
županja, ki mi je pomagala, da sem krompir
stresel v posodo pravi čas, preden se mi je za-
smodila čebula.” Kot nam je zaupal, je poleg
čebule v krompir dal še ocvirke in drobnjak. 

Simon Šubic, foto: Gorazd Kavčič

Krompir so pražili, cvrli, kuhali ...
V soboto, 6. junija, je v Šenčurju dišalo po krompirju, ki so ga pripravljali na različne načine. 

Tudi vreme je šlo organizatorjem na roke.

Letos je bilo na voljo več praženega krompirja kot na lanski prireditvi, je pa bilo treba zanj odšteti en evro.
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Letos Slovenska vojska praznuje 18 let, saj so
15. maja 1991 prvi slovenski naborniki prišli
na služenje vojaškega roka. Prva skupina je
bila v Učnem centru Pekre pri Mariboru in
druga v Učnem centru Ig pri Ljubljani. V spo-
min na ta zgodovinski dogodek je Slovenska
vojska izbrala 15. maj za svoj praznik. Tudi le-
tos je bilo v vojašnicah Slovenske vojske zelo
živahno, slovesnosti so si sledile. Na Gorenj-
skem sta ob tej priložnosti na široko odprli jav-
nosti vrata obe vojašnici: 9. maja vojašnica
Bohinjska Bela in 16. maja vojašnica Kranj.
Obiskovalcev je bilo veliko, še posebno v Kra-
nju, kjer se je na sončno soboto odpravilo v vo-
jašnico skoraj osem tisoč gostov. Zanimanje
javnosti za delo in življenje pripadnic in pri-
padnikov SV je bilo izjemno. Poseben pouda-
rek odprtosti SV so dali sodelujoči pripadniki
Policijske uprave Kranj in Gasilske reševalne
službe Kranj. Tu je treba poudariti še zanima-
nje za poklic, delovanje v rezervni sestavi in za
prostovoljno služenje vojaškega roka. Dijaki in
študentje so že spraševali, kako bo letos s šti-
pendijami, in vse te informacije so pridobili na
info točki, ki jo je pripravila Uprava za obram-
bo Kranj. Sproščeno vzdušje in prijetno druže-
nje v vojašnici je potekalo vse do 18. ure. Pri-
reditve sta se udeležila tudi ministrica za
obrambo Ljubica Jelušič in poveljnik povelj-
stva sil Slovenske vojske brigadir Alan Geder.

Omenjeno je bilo, da so prvi slovenski nabor-
niki služili vojaški rok leta 1991. Obveza služi-
ti vojaški rok je bila vse do leta 2003, od takrat
naprej pa je ni več. Po določilih Zakona o vo-
jaški dolžnosti se ne glede na opustitev izvaja-
nja določenih sestavin vojaške dolžnosti v
miru vodi vojaška evidenca. Tako na Gorenj-
skem pristojni organ, Uprava za obrambo
Kranj, vsako leto vse vojaške obveznike, kar
pomeni fante, stare 18 let, povabi na seznanitev
z vojaško dolžnostjo. 

Za letošnje leto je na območju Uprave za
obrambo Kranj vpisanih v vojaško evidenco
skupaj 1069 fantov, rojenih leta 1991. To je ge-

neracija fantov, ki so bili rojeni v času, ko so se
dogodki še posebno globoko zarezali v zgodo-
vino komaj rojene Republike Slovenije. Zato je
spomin na plebiscit, osamosvojitev in na čas
osamosvojitvene vojne rdeča nit uvodnega dela
letošnje seznanitve. V drugem delu seznanitve
pripadniki Slovenske vojske in strokovni de-
lavci Uprave za obrambo predstavijo zanimiv
in dinamičen poklic vojaka kot eno izmed
možnih kariernih poti za posameznika. Fan-
tom so predstavljene tudi druge možne oblike
medsebojnega sodelovanja, kot je prostovoljno
služenje vojaškega roka, delovanje v pogodbe-
ni rezervi in možnost kandidiranja za pridobi-
tev štipendije, tako na srednješolski kot visoko-
šolski ravni. Fantje se v živo seznanijo z opre-
mo in oborožitvijo slovenskega vojaka. 

Letošnje seznanitve so bile v pomladanskem
terminu že izvedene za fante iz Poljanske doli-
ne, Selške doline in Gornjesavske doline. V je-
senskem delu pa pridejo na vrsto še vojaški ob-
vezniki iz Kranja in širše okolice. 

Letos se je Uprava za obrambo Kranj odloči-
la, da seznanitve še nekoliko približa vojaškim

obveznikom. Zato se je povezala z županom
občine Šenčur Mirom Kozeljem in skupni do-
govor je bil, da se seznanitev z vojaško dolž-
nostjo za fante iz občine Šenčur in Cerklje na
Gorenjskem izvede v Šenčurju. Določena sta
dva termina in sicer 15. in 16. september, vsak
od skupno okoli 90 vojaških obveznikov pa bo
pravočasno dobil na dom tudi osebno vabilo.
Ker bodo skupine manjše, bo mogoče izmenja-
ti marsikatero mnenje in odgovoriti na zastav-
ljeno vprašanje, saj so fantje običajno na sez-
nanitvah izkazali dokajšnje zanimanje za Slo-
vensko vojsko. Poleg tega bodo na seznanitvi
prejeli tudi bilten z razlagami možnih oblik
medsebojnega sodelovanja in priložnostno da-
rilo. Predvsem pa bo srečanje s pripadniki Slo-
venske vojske za marsikaterega fanta prvo sre-
čanje z vojakom iz oči v oči in ob tem bo pri-
ložnost bliže se spoznati ter zaznati slogan
Slovenske vojske PONOSNI NASE.

Vojaški obvezniki letnika 1991, želimo vam
prijetne počitnice, jeseni pa se vidimo.

Podpolkovnik Simon Krejan

Seznanitve vojaških obveznikov

Te dni na Letališču Jožeta Pučnika Ljubljana poteka prenova vzletno-
pristajalne steze. Prvi del prenove je že opravljen, sedaj pa poteka še
druga faza. Dela bodo predvidoma končali 15. julija. Iz Aerodroma
Ljubljana so sporočili, da so zaradi tehnologije izvedbe asfalterskih del
v času obnove med 1. in 6. uro morali spremeniti smer pristajanja le-
tal, ki bodo zato do 15. julija izjemoma pristajala iz smeri Kranja ozi-
roma Šenčurja.

Na brniškem letališču sicer potekata dva pomembna projekta obno-
ve in širitve letališke infrastrukture, poleg prenove treh kilometrov
vzletno-pristajalne steze tudi širitev letališke ploščadi. Steza je bila
asfaltirana leta 1978, v celoti pa je bila nazadnje obnovljena leta 1992
s tankoslojno prevleko. S širitvijo glavne letališke ploščadi bodo na
letališču pridobili dodatna parkirna mesta za letala, večjo površino za
razledenitev letal, intervencijsko cesto, interni bencinski servis in po-
sodobljeno črpališče za požarno vodo. Obstoječa glavna letališka
ploščad se bo proti severozahodu razširila za približno 38.500 kva-
dratnih metrov. Projekta sta skupaj vredna štirinajst milijonov evrov, v

celoti pa ju z lastnimi sredstvi financira Aerodrom Ljubljana. Za grad-
bena dela pri obeh projektih je bil na evropskih javnih razpisih izbran
ljubljanski SCT. S. Š.

Zaradi obnove spremenili smer pristajanja 
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Gasilci

Začetki gasilstva v Vogljah segajo v leto
1883, ko so vaščani kupili ročno prenosno
brizgalno za gašenje požarov, organizirano pa
so se z njim začeli ukvarjati 2. aprila 1899 (na
velikonočni ponedeljek), ko so ustanovili ga-
silsko društvo. Vanj so se vključili tudi prebi-
valci sosednjega Voklega. Prvi gasilski dom so
leta 1900 zgradili na mestu farovškega poda,
sedanjega pa so zgradili leta 1986 in odtlej zanj
odgovorno skrbijo, je poudaril predsednik dru-
štva Aleksander Kozina. V društvu imajo da-
nes 266 članov, od tega je 15 operativnih gasil-
cev, 44 pionirjev, 8 mladincev in 17 veteranov.

Potem ko so ob stoletnici društva kupili novo
gasilsko kombinirano vozilo Peugeot Boxer,
predelano v gasilsko vozilo GV1, ki ga še se-
daj uporabljajo za prevoz gasilske desetine in
opreme, je ob tokratnem jubileju duhovnik v
Vogljah pater Andrej Pirš blagoslovil nova
avtomatska dvižna vrata v gasilskem domu.

Na prireditvi ob 110-letnici, ki je 28. junija
potekala pred gasilskim domom in se je začela
z gasilsko parado, so prejeli bronasto plaketo
Gasilske zveze Slovenije, ki jo je izročil pred-
stavnik Gasilske zveze Slovenije Jože Brlec,
in srebrni znak Civilne zaščite. Podelili so tudi
priznanja najzaslužnejšim članom. 

Zbrane je nagovoril tudi šenčurski podžupan
Ciril Kozjek, ki je poudaril, da bo občina tudi

naprej skrbela za dobro delovanje gasilskih
društev. Predstavnik GZS Jože Brlec pa je de-
jal, da je gasilstvo v Sloveniji tudi po 140 letih
od ustanovitve prvega gasilskega društva v do-

bri kondiciji, kar se je pokazalo tudi v zadnjih
letih, ko so gasilci ob naravnih nesrečah že
večkrat združili moči in pomagali prizadetim
prebivalcem.                             Simon Šubic

Jubilej gasilstva v Vogljah
Prostovoljno gasilsko društvo Voglje je 28. junija pripravilo slovesnost ob 110-letnici delovanja. 

Ob tej priložnosti so prejeli bronasto plaketo Gasilske zveze Slovenije. 

Slovesnost ob 110-letnici delovanja PGD Voglje se je pričela z gasilsko parado, na kateri so sodelovala tudi 
druga gasilska društva v občini Šenčur. 

Tekmovanje v orientaciji za mlade gasilce
Gasilska zveza Kokra je 23. maja izpeljala na Jezerskem orientacijsko tekmovanje za gasilsko mladino, 

gasilci PGD Jezersko pa so prevzeli organizacijo tekmovanja.

”Tekmovanje je potekalo v prelepem okolju
in vremenu, zato zaslužijo gasilci prostovolj-
nega gasilskega društva Jezersko vse pohvale
za odlično pripravo prog in tekmovalnega
prostora,” je bil zadovoljen predsednik komi-
sije za mladino GZ Kokra Zdravko Žagar.

Tekmovanja se je udeležilo šestdeset ekip:
trinajst ekip mlajših pionirk, enajst mlajših pi-

onirjev, dvanajst starejših pionirk, osemnajst
starejših pionirjev, dve ekipi mladink in štiri
ekip mladincev. Mladi gasilci so se pomerili v
teoretičnem znanju prve pomoči in o požarih
v naravnem okolju. ”Vsi so teste rešili skoraj
brez napak, kar kaže na veliko resnost pri
osvajanju gasilskega znanja, kakor tudi na pri-
zadevnost mentorjev,” je poudaril Žagar.

Praktično usposobljenost pa so preizkusili v
vezanju vozlov, sklapanju cevi na trojak, hi-
trem zvijanju cevi, zbijanju tarče s pomočjo
vedrovke in prenosom vode. Tudi pri teh nalo-
gah so pokazali veliko spretnosti.

V skupini mlajših pionirk so bile najuspeš-
nejše ekipe Voklo 1, Jezersko 1 in Voklo 2 (od
prvega do tretjega mesta), pri mlajših pionir-
jih Prebačevo-Hrastje 1, Trboje 1 in Voglje 2,
pri starejših pionirkah Prebačevo-Hrastje 2,
Trboje 1 in Voglje 1, v skupini starejših pio-
nirjev Visoko-Milje 1, Voklo 1 in Preddvor 1,
pri mladinkah je bilo Voklo prvo in Šenčur
drugi, pri mladincih pa so bile najboljše ekipe
Visoko-Milje 1, Srednja vas 1 in Jezersko 1.
Vse naštete ekipe so prejele nagrade, po naj-
boljši dve v vsaki kategoriji pa sta se uvrstili
na regijsko tekmovanje, ki je bilo sredi junija
na Javorniškem Rovtu pri Jesenicah. V vsaki
kategoriji je bilo po 19 najboljših ekip iz cele
Gorenjske, najbolje pa so se uvrstile starejše
pionirke iz Trboj, ki so osvojile 4. mesto, in
mlajši pionirji iz Trboj, ki so osvojili 6. mesto.
Večina drugih ekip iz GZ Kokra je tekmova-
nje končala na 10. in 11. mestu. S. Š. 
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V pripravo so vključene vse organizacije v
KS Visoko. Športno društvo pripravi kres,
KUD kulturni program, gasilci skrbijo za var-
nost, KS in Občina Šenčur pa kaj za na ”žli-
co”. To je res prijetno družinsko srečanje in
druženje. Kajti prav druženja je v današnjem
hitrem tempu premalo. Posebno za otroke pa je
kresovanje pravo doživetje Obenem se spom-
nimo zgodovinskih dogodkov delavskega boja
za pravice. 

V mesecu maju sta KUD Valentin Kokalj Vi-
soko in Slovensko društvo Carla Ortffa organi-
zirala 14. državno srečanje Orffovih skupin.
Namenjeno je bilo Orffovim skupinam, ki de-
lujejo v vrtcih, osnovnih in srednjih šolah, fa-
kultetah ali kulturnih društvih. Že sama orga-
nizacija je zahtevala veliko dela. Glavna koor-
dinatorica je bila Simona Kralj. Mirno in s po-
trpežljivostjo ji je to zelo lepo uspelo. Pomaga-
li so nam tudi Osnovna šola Šenčur ter Gasil-
sko društvo Visoko-Milje. Prvi koncert je bil
ob 9.30, drugi pa ob 12.30. Srečanje je bilo re-
vijalnega značaja, vendar je nastope spremlja-

la tudi strokovna komisija, ki je po nastopih
vsakemu mentorju v pogovoru dala oceno in
nadaljnje napotke. Med nastopajočimi so bili

tudi učenci naše, šenčurske šole pod vodstvom
Daneta Selana. Dobili so zelo dobro oceno. Na
koncu koncerta so mentorji dobili priznanja,
KUD pa jim je poklonil spominsko sliko. Kar
smo slišali in videli, nam je seglo v srce, kajti
Orffova glasba je zanimiv koncept glasbenega
izražanja, ker gre za sintezo giba, poezije in
glasbe na temeljih ljudskega izročila.

V začetku junija je bilo v dvorani zopet pol-
no glasbe in plesa. Plesno društvo Netopir je s
svojimi skupinami pričaralo plesna doživetja v
raznih oblikah.

Da našim otrokom ne bo dolgčas, bomo v
KUD-u pripravili ustvarjalne delavnice. Pote-
kale bodo v Športnem parku Rapa, in sicer od
10. do 15. avgusta, vsak dan od 10. do 12. ure.
Delavnice so brezplačne. Ustvarjali bomo z
naravnimi materiali. Da ne bo preveč enolično,
bomo šli tudi v naravo in materiale sami nabra-
li. Otroci zelo radi ustvarjajo in so potem po-
nosni na svoje izdelke.

Staša Pavlič

Kresovanje in še kaj
Na Visokem je postala že kar tradicija, da ob prazniku dela obujamo ta lepi običaj ”prižiganje kresa”. 

Sedma Florjanova maša
Prebačevo - Prostovoljno gasilsko društvo Pre-

bačevo-Hrastje se je tako kot marsikatero drugo
gasilsko društvo spomnilo zavetnika gasilcev sv.
Florjana in 11. maja v prebačevski cerkvi sv. Križa
že sedmič organiziralo Florjanovo mašo za vse ga-
silce v občini Šenčur. Mašni obred je opravil du-
hovnik v Hrastju Miloš Briški. Poleg domačih ga-
silcev so se maše udeležili še gasilci iz Trboj, Vo-
gelj, Visokega in Milj, povabilu se je odzval tudi
predsednik Gasilske zveze Kokra Brane Košir.
Gasilci, odeti v slovesne uniforme, so se postrojili
na dvorišču kmetije pri Urin, od koder je do vaške
cerkve krenil sprevod (na sliki), v katerem so sode-
lovale tudi članice Mažoretnega in twirling kluba
Kranj ter Pihalni orkester Občine Šenčur. Po maši
je pred cerkvijo sledila še pogostitev z dobrotami,
ki so jih pripravile vaške gospodinje. S. Š.

Orffova skupina iz OŠ Šenčur

Predstavila se je tudi Orffova skupina iz Radelj pri Dravi.
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Med petimi letošnjimi novomašniki v nadškofiji Ljubljana je tudi Bo-
jan Traven iz Šenčurja. V duhovnika je bil v ljubljanski stolnici
posvečen 29. junija, na praznik svetih apostolov Petra in Pavla, novo
mašo v rojstnem Šenčurju pa je obhajal zadnjo nedeljo, 5. julija. Ves
teden pred novo mašo je potekala duhovna priprava, na kateri so sode-
lovali duhovniki, ki so izšli iz šenčurske župnije: kanonik Vinko
Prestor, Tone Lipar, Milan Kavčnik, Janez Žerovnik, Klemen
Svetelj, Klemen Balažič in Franc Šenk, ki so spregovorili o svojih
izkušnjah duhovniškega poklica, dela in poslanstva. Novomašnik je o
sebi na spletni strani Župnije Šenčur med drugim zapisal: ”Moje
družbeno življenje se je začelo, ko sem šel prvič v vrtec, nato v osnovno
šolo, potem pa sem se odločil, da se bom v srednji šoli ukvarjal z
ekonomijo. A vendar se mi želje niso preveč uresničile, saj sem tri leta
in pol delal kot pismonoša v domačem Šenčurju. A kmalu sem spoznal,
da ima Bog z menoj drugačne življenjske načrte. Življenje ti vedno pri-
nese veliko novih obzorij ter doživetij, zato želim postati duhovnik, ker
vem, da me Bog kliče na to pot, da bi znal ljudem pomagati na poti do-
brega krščanskega življenja. Pri tem me bo vodilo moje novomašno in
življenjsko geslo: V tvoje roke, Gospod, se vsega izročam.” 

S. Š., foto: Jože Šenk

Med novomašniki 
tudi Bojan Traven

Ohranjanje in razvoj kmetijstva, 
gozdarstva in podeželja

Za področje kmetijstva, gozdarstva in podeželja je na občinski
spletni strani objavljen Javni razpis za dodelitev pomoči za ohranja-
nje in razvoj kmetijstva, gozdarstva in podeželja v občini Šenčur v
letu 2009. V skladu z razpisom je bilo izvedeno prvo odpiranje vlog,
prispelih do 22. maja 2009. Upravičenim vlagateljem so bili izdani
sklepi o dodelitvi sredstev v višini 32.693,37 evra. Prejemniki sred-
stev bodo morali zaključiti investicijo v roku 90 dni od prevzema
sklepa o odobritvi sredstev. Če v tem času ne bodo predložili zahtev-
ka za izplačilo sredstev, velja, da odstopajo od vloge. Neizkoriščena
sredstva bodo tako namenjena vlagateljem, ki se bodo prijavili na je-
senski rok. Jesenski rok za prijavo na razpis je 2. oktober 2009
(ukrepi št. 3, 4, 8 in 9 ter ukrepi št. 1, 2, 5, 6 in 7 - če za te ukrepe v
prvem roku ne bodo porabljena sredstva oz. bodo ostala neporablje-
na na drugih ukrepih znotraj javnega razpisa). Letošnjemu razpisu
so k določenim ukrepom dodani tudi kriteriji za vrednotenje vlog.
Razpisna dokumentacija je na voljo na sedežu Občine Šenčur,
Kranjska cesta 11, Šenčur in na spletni strani Občine Šenčur:
www.sencur.si. S. Š.

Spodbujanje razvoja gospodarstva
Za spodbujanje razvoja gospodarstva je na občinski spletni strani

objavljen Javni razpis za dodelitev sredstev za spodbujanje razvoja
gospodarstva v občini Šenčur v letu 2009, s katerim se spodbujajo
naložbe v gospodarstvo, odpiranje novih delovnih mest in samoza-
poslitev, podjetništvo (usposabljanje, izobraževanje in udeležba na
sejmih) in delovanje društev ter nevladnih organizacij. Razpisna
dokumentacija je na voljo na sedežu Občine Šenčur, Kranjska ces-
ta 11, Šenčur, in na spletni strani Občine Šenčur: www.sencur.si.
Rok za prijavo na javni razpis je 3. november 2009 do 12. ure. S. Š.
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Letni koncert so 26. junija pripravili po večerni maši, ki jo je daroval
župnik Urban Kokalj. Na njem so prepevali slovenske pesmi, ljudske in
umetne, prirejene za štiriglasno petje, ki so zboru še posebej ljube: Sto-
ji mi polje, Tam u dolu, Po zelenem travniku, Slovenska zemlja, Večerni
zvon ... 

Na koncertu se je s citrami predstavil basist zbora Zvone Horvat, pev-
ci so v goste povabili kvintet Škrjanček, ki ga vodi Milan Bajželj.
Kvintet je prepeval že med mašo, na koncertu pa je še posebej navdušil
s pesmicama Kaj ti je deklica in N’mau čez izaro. Kot gostja je nasto-
pila tudi harfistka Urša Rihtaršič s Kokrice, koncert pa je povezovala
Maja Jerkič. ”Pevci se vsem gostom in poslušalcem zahvaljujejo za
podporo in obisk ter že vabijo na naslednji letni koncert,” je dejala Jo-
landa Peternel, predsednica zbora. 

Mešani pevski zbor Šenčurski zvon deluje v okviru Kulturnega dru-
štva Šenčur, njegove zasnove pa je treba iskati več kot petdeset let nazaj
na cerkvenem koru. Zaradi ljubezni do slovenske ljudske pesmi so pred
petnajstimi leti ustanovili še posvetni zbor Sveti Jurij, ki so ga lani pre-
imenovali v Šenčurski zvon. Dolga leta je zbor vodil domačin, organist
in zborovodja Janko Golob, dve leti Stane Grum, zdaj pa že tretje leto
prepevajo pod taktirko Milana Bajžlja. Trenutno zbor šteje 17 glasov, od
tega štiri sopranistke in šest altistk, štiri tenoriste in tri basiste. Najmlaj-
ša pevka ima komaj osemnajst let, najstarejša čez sedemdeset, pevke in

pevce pa še vedno druži predvsem veselje do petja in druženja. ”Naše
vrste smo zadnja leta že nekoliko pomladili, želimo pa jih še okrepiti,”
pravi Peternelova, ki vabi vse podobnih misli, naj se jim v novi sezoni
pridružijo.                                     Simon Šubic, foto: Franci Brezar

Tretji letni koncert v cerkvi
Mešani pevski zbor Šenčurski zvon je petnajstletno posvetno delovanje konec junija proslavil 

z letnim koncertom v cerkvici sv. Radegunde v Srednji vasi. 

V mesecu maju smo v muzeju gostili kera-
mika Martina Ciglerja iz Kranja. Šenčurja se
dotika že dolgo, vztrajno, a komaj opazno. Le
malokdo ve, da Martin Cigler oblikuje in iz-
deluje pustne maske za naše Godlarje. Tokrat
se nam je predstavil s svojo prvo večjo in re-
trospektivno razstavo keramike z naslovom
Med delom in ustvarjalnim izražanjem. Šte-
vilne obiskovalce je navdušil s svojim prefi-
njenim občutkom za izčiščene figure žensk,
živali, jaslic in detajlov iz narave. Postavitev
razstave je bila čista, pregledna in izjemen
užitek za obiskovalce. Za mnoge so bila naj-
lepša dela: Življenjski krog, Par, Rojstvo, Pra-
prot, Proti zemlji, Jaslice ... Poleg keramike je
razstavil tudi nekaj predmetov v bronu in čo-
kolado na temo Prešerna v obliki prestižnega,
izjemno estetskega in sporočilnega darila ozi-
roma spominka.

V poletne dni nas je z barvo in poezijo pope-
ljal slikar Ivan Klarič, ki sicer živi in deluje v
Celovcu. Njegova razstava slik z naslovom Pot
med koraki, bo na ogled do 15. julija. Prikazu-
je nam zelo barvite slike različnih formatov,
ki so lahko sestavljene iz enega, dveh ali treh
delov. Vsakič, ko se zazremo vanje, v njih za-
znamo nove asociacije, črte, sence, globino,
utrinek narave ali stika ljudi ... Resnično vred-
no ogleda!

Naše vtise je Ivan Klarič dopolnil s kultur-
nim programom. Očaral nas je s svojimi čute-

čimi pesmimi in v naš prostor pripeljal tudi
zelo posebne goste. Enkratno je bilo doživeti
multimedijski nastop skladatelja, fotografa in
umetnostnega zgodovinarja Lada Jakše. Nje-
govo izostreno oko, senzibilna notranjost in
glasbeno znanje nas je navdušilo na prikaza-
nih fotografijah ob spremljavi različnih instru-
mentov. Dobre volje brez konca in kraja pa
smo bili deležni od Kuželičana Marjana Obra-
noviča in njegovega ansambla Obzirarje (še:
Mira Rački, Dinko Colnar, Boris Petrovič).
Prihajajo iz Kostela in njihovo ime v nareč-
nem jeziku pomeni krošnjarjenje. Zabavali so
nas z avtorsko glasbo v narečnem besedilu.
Takšne radosti glasbenikov sama še nisem do-
živela. Tudi kot celoten dogodek mislim, da
presega vse dosedanje v našem muzeju.

V juliju začenjamo Mednarodno kolonijo
umetniške keramike V-oglje 2009. V Muzeju
občine Šenčur je bila 5. julija predstavitev
udeležencev kolonije in odprtje razstave kera-
mike turškega magistra keramike Cigdema
Onder Er. Slavnostni govornik je bil poleg na-
šega župana tudi Peter Tomaž Dobrila z Mi-
nistrstva za kulturo RS. Še isti večer, včeraj in
danes zvečer so sledile tematske predstavitve
udeležencev: Sally Arnup (Velika Britanija),
Tomaš Proll (Češka republika, član IAC), Ka-
tinka Dietz (Nemčija), Ahmet Cuneyt Er in
Cigdem Onder Er (oba Turčija), Hajashi Kaku
(Japonska), Dragan Milosević (Srbija), Alen-

ka Vidrgar (Slovenija), Joergen Hansen (Dan-
ska), keramik, Jaroslav Hrustalenko (Sloveni-
ja) in organizatorjev Barbe Štembergar Zupan
in Nika Zupana. Prisrčno vabljeni na predsta-
vitve v muzej in ogled izdelave keramike v
atelje v Voglje! Vstop prost.     

Barba Štembergar Zupan

Bogata dejavnost v muzeju 
V mesecu maju smo v muzeju gostili keramika Martina Ciglerja iz Kranja, poletne dni nas 

je z barvo in poezijo popeljal slikar Ivan Klarič, prav te dni pa se v njem predstavljajo udeleženci 
mednarodne kolonije V-oglje 2009.

Skulptura umetnika Tomaša Prolla iz Češke, ki so- 
deluje na letošnji koloniji umetniške keramike v Vogljah. 

Šenčurski zvon je letni koncert že tretjič pripravil v cerkvici sv. Radegunde 
v Srednji vasi. 
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Trinajsto občinsko revijo odraslih pevskih
zasedb pod naslovom Zakaj bi ne pel je 16.
maja v Šenčurju v sodelovanju z Občino Šen-
čur organiziralo Glasbeno društvo Sveti Mi-
hael Olševek. Revije se je letos udeležilo se-
dem pevskih zasedb: Pevsko društvo Zasavski
fantje, Učiteljski PZ OŠ Šenčur, Mešani PZ
Trboje, Mešani CeMlPZ Voglje-Voklo, MePZ
Šenčurski zvon, Trbojske ljudske pevke in
CeMePZ Sveti Mihael Olševek. S svojimi na-

stopi so pevci dokazali, da jim petje veliko
pomeni in da se jim ves čas in energija, ki ga
temu namenjajo, bogato obrestujeta. Na kon-
cu so vsi sodelujoči zapeli še skupno pesem
Pevec, ki so jo poslušalci navdušeno sprejeli. 

Iz obrazov nastopajočih in besedila pesmi,
ki zastavlja vprašanje: ”Zakaj bi ne pel?” je
bilo razbrati, da zares lepo petje prihaja iz
srca, pomaga pri premagovanju težav in skrbi
ter seže do src poslušalcev. Prireditev je iskri-

vo povezovala Dani Svetelj, za strokovno
spremljanje pa je skrbel Janez Jocif. Revija je
tudi letos lepo uspela, zadovoljni so bili tako
poslušalci kot tudi nastopajoči, ki se te tradi-
cionalne revije z veseljem udeležujejo, tudi
zaradi priložnosti, da se v sproščenem vzduš-
ju pogovorijo in poveselijo s prijatelji iz dru-
gih pevskih zasedb. 

Mojca Gabrijel, 
foto: Jože Šenk

Občinska revija odraslih pevskih zasedb 
V Šenčurju je bila 16. maja že 13. občinska revija odraslih pevskih zasedb.

Na koncu so vsi sodelujoči še skupaj zapeli.

Revijo je v sodelovanju z občino Šenčur organiziral učiteljski pevski
zbor osnovne šole Šenčur, kateremu ta naloga pripada že nekaj let za-
povrstjo. Na tem pevskem srečanju mladih pevcev in pevk se je pred-
stavilo kar 12 glasbenih zasedb, ki so se trudile po svojih najboljših
močeh, da bi svoj nastop in celoletno delo kar najbolje predstavile
občinstvu. Otroci so najbolj iskreni in spontani, in če tudi kakšna nota
zadoni malo drugače, kot je zapisano v partituri, jim tega nihče ne za-
meri, saj pojejo s srcem. Na reviji so nastopili: OPZ Prepevalnica, OPZ
PŠ Voklo, OPZ PŠ Trboje, OPZ OŠ Šenčur, mladinska komorna
skupina OŠ Šenčur, mlajša in starejša Orffova skupina OŠ Šenčur,
mlajši in starejši OPZ PŠ Olševek, CeOPZ Voglje, CMlPZ Mladi upi,
CeOPZ Vesela srca Šenčur in za konec so se predstavili združeni zbori
s pesmijo: Dan na dan sij nam sonce. 

Roko na srce, če bi vsakega nastopajočega prišel poslušati vsaj eden
od njegovih domačih, bi dvorana pokala po šivih, a žal ni bilo tako. So
pa lahko poslušalci uživali v zelo pestrem glasbenem sporedu, saj je
bilo na koncertu mogoče slišati od znanih ljudskih pesmi pa vse do
pesmi zelo popularnega muzikala Mama mia, pa tudi brez zimzelenih
pesmi slovenske popevke ni šlo, saj vsi poznamo tiso: Življenje je vr-
tiljak ali pa Maček v žaklju ... Kaj bi naštevala, učiteljice upamo, da
nas bo prihodnje leto v dvorani več, kot nas je bilo tokrat.

Za učiteljski pevski zbor je bila organizacija omenjene revije uvod v
pestro dogajanje, ki je sledilo, saj smo se že naslednji dan predstavile
na mednarodnem koncertu Učiteljeva pesem v Tržiču, v soboto, 16.

maja pa smo zapele še na občinski reviji odraslih pevskih zborov
občine Šenčur. Za zaključek šolskega leta smo sodelovale v odlično
izpeljani Zaključni prireditvi OŠ Šenčur z naslovom Dekle je po vodo
šla, kjer smo se poleg petja predstavile tudi s plesom. Sedaj pa nas
čakajo zaslužene počitnice, jeseni pa s polno paro naprej.

Alenka Kern, foto: Franci Erzin

Dan na dan sij nam sonce!
Takšen je bil naslov že 13. revije otroških in mladinskih pevskih zborov občine Šenčur, 

ki je bila 14. maja v Domu krajanov v Šenčurju. 

Otroški pevski zbor OŠ Šenčur
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Dramska skupina Modra vrtnica iz Podružnične šole Trboje je tudi le-
tos nastopila na Otroškem festivalu gledaliških sanj, sedmem po vrsti. S
predstavo Erika sanja so na velikem odru Slovenskega mladinskega gle-
dališča v Ljubljani znova navdušili, strokovni komisiji pa se je najbolj
prikupila glavna igralka Mihela Hudobivnik, ki ji je podelila enega od
desetih Sanjkotov za najbolj obetavne igralce. Desetletna Voklanka je
tako že peta igralka trbojske dramske skupine, ki je prejela omenjeno
nagrado. Pred njo so bili na Festivalu otroških sanj za najbolj obetavne
igralce izbrani že brata Luka in Tim Kalan, Ajda Smrkolj in Nastja
Nahtigal.

”Igra Erika sanja je preprosta predstava, ki je nastajala povsem spon-
tano. Igra in besedilo sta namreč s pomočjo otrok nastajala sproti na va-
jah. Govori o deklici Eriki, ki je zbolela za levkemijo in živi sama z
mamo. Erika svoje življenjske težave rešuje ponoči - v sanjah. V njih
živi življenje, po katerem hrepeni, a si ga ne upa živeti. V sanjah se ji
prikazujejo vile, škrati, čarovnice ... Mihelo so za vlogo Erike izbrali
otroci sami. Sprva se ni mogla povsem sprostiti, ko pa se ji je uspelo
vživeti v vlogo, je prav zablestela. Njena igra je prepričljiva in je prava
vodja na gledališkem odru. Mihela pa ni samo odlična igralka, ampak
je tudi zelo dobra učenka, ki je izjemna na številnih področjih,” je raz-
ložila Jolanda Regouc, mentorica dramske skupine Modra vrtnica, ki
je bila leta 1989 ustanovljena ob stoletnici šole v Trbojah. 

”V Voklem sem v dramsko skupino začela hoditi že pri petih letih, pr-
vič pa sem v igrici nastopila ob praznovanju sv. Miklavža. Igranje mi je
takoj postalo všeč, in če dobro pomislim, bi rada igrala, tudi ko odra-
stem,” je povedala Mihela in nam zaupala, da ni prav nič podobna glav-
ni junakinji Eriki. ”Erika je zasanjana deklica, jaz pa sem bolj žive so-

rte in vedno nasmejana,” je razložila. ”Mihela se vedno smeje, tudi med
poukom. Sicer je pa zelo pridna učenka in ima same petke,” ji je pritr-
dilo preostalih dvanajst članov Modre vrtnice. 

Simon Šubic, foto: Gorazd Kavčič

Mihela Hudobivnik je uživala v vlogi zasanjane Erike.

Obetavna mlada igralka
Desetletna Mihela Hudobivnik iz Voklega je na sedmem Otroškem festivalu gledaliških 

sanj prejela nagrado za najbolj obetavno igralko.
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Brez pologa!

naročnine
04/201 42 41, e-pošta: narocnine@g-glas.si
www.gorenjskiglas.si
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Oglas

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ
Čisto je lepo.

Nepravilno odloženi 
odpadki onesnažujejo okolje 

V običajnih zabojnikih za mešane komunalne odpadke se žal še
vedno najde veliko tako imenovanih uporabnih odpadkov, ki jih
moramo zbirati ločeno. Papir, kartonsko embalažo, plastenke,
pločevinke, tetrapak, vso stekleno, plastično in kovinsko em-
balažo, ovojno folijo, aluminijasto folijo, jogurtove lončke, lončke
za skuto in podobno moramo odložiti na ekoloških otokih.

Večje količine odpadkov oziroma večje kose odpadkov lahko pripeljete
v zbirni center za ločeno zbiranje odpadkov Šenčur vsak petek med
13. in 20. uro ter vsako soboto od 8. do 13. ure. 
Pripeljete lahko vse vrste odpadkov, kot so: papir, karton, kartonska
embalaža, steklo, steklena embalaža, plastika, plastična em-
balaža, kovina, odpadna folija, stiropor, leseni odpadki, lesena
embalaža, oblačila, tekstil, kuhinjski odpadki, vrtni odpadki,
gradbeni material, izrabljeni avtomobilski plašči, gumeni
odpadki, odpadna električna in elektronska oprema, odpadne
barvne kovine. 
Večina teh odpadkov se lahko predela, in ker ste jih oddali ločeno, ne
bodo končali na odlagališču, pač pa v predelovalni industriji.

Brezplačno lahko pripeljete kosovne odpadke in nevarne odpadke
(zdravila, čistila, barve, laki, lepila, umetne smole, pršivke, odpadno
jedilno in motorno olje, baterije, akumulatorje, pesticide, kemikalije,
flourescentne cevi).
Ti odpadki vsebujejo nevarne snovi, ki ob nepravilnem odlaganju lahko
resno ogrožajo zdravje ljudi in škodujejo okolju. Odložiti jih moramo
ločeno, ne smemo jih odlagati skupaj z drugimi odpadki. Zahtevajo
poseben način ravnanja, treba jih je strokovno uničiti, zato se ne odla-
gajo na odlagališče nenevarnih odpadkov. 

Poleg vsega pa lahko pripeljete vse druge mešane komunalne
odpadke, ki jih tudi odlagate v običajne zabojnike. Ti odpadki so
zmes vseh nenevarnih odpadkov, ki se jih ne da ločeno zbrati. To so
odpadki, ki se jih ne da predelati, bodisi ker vsebujejo preveč nečistoč
(npr. folija oziroma embalaža, onesnažena z ostanki vsebine, zemlje,
betona), vsebujejo preveč komponent (npr. avtomobilska stekla) ali pa
še ne obstaja ustrezna tehnologija predelave (npr. steklena volna). Te
odpadke odložimo na odlagališče nenevarnih odpadkov.

V Vogljah na koncu Krakovske ulice smo uredili nov
ekološki otok.

O divjih odlagališčih oziroma o kršitvah 
načel pravilnega ravnanja z odpadki lahko 

obvestite Medobčinski inšpektorat Kranj
na številko 237 32 16.
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Vrtec Šenčur je maja v Domu krajanov v Šen-
čurju pripravil zanimivo prireditev Pr’ nas v Šen-
čurju. Na njej so otroci s plesom, petjem in igro
pokazali, kaj so se v celoletnem projektu naučili
o svojem kraju. Jeseni so se namreč odzvali va-
bilu Turistične zveze Slovenije in se pridružili
vseslovenskemu gibanju za promocijo turističnih
vsebin in širjenja gostoljubne zavesti med naj-
mlajšimi. V sodelovanju z domačim turističnim
društvom so zato v zadnjih mesecih na različne
načine odkrivali, kaj vse ponuja Šenčur. Na
sklepni prireditvi so tako prikazali, kako je vitez
Jurij postal zavetnik Šenčurja, razložili, da je ce-
sarica Marija Terezija s Šenčurjem tesno poveza-
na zaradi krompirja, ločevali so odpadke ter
predstavili poleg krompirja najbolj značilni šen-
čurski jedi: godlo in prato. Po koncu prireditve so
starše in druge gledalce povabili še k ogledu raz-
stave njihovih izdelkov na temo Naš kraj, ob slo-
vesu pa so jim postregli s prato in krompirjem. 

Simon Šubic, foto: Gorazd Kavčič

Malčki predstavili Šenčur
Otroci iz vrtca Šenčur so v Krajevnem domu v Šenčurju prikazali, kaj so se 

v tem letu naučili o domačem kraju. 

Otroci so prikazali, kako je vitez Jurij premagal zlobnega zmaja.

Projekt Panjske končnice
V letošnjem šolskem letu je na naši šoli tekel projekt, ki smo ga poimen-

ovali Panjske končnice. Vanj so bili vključeni vsi učenci od 1. do 9. razre-
da. Naloge, ki so jih opravljali v posameznih razredih, so bile seveda ra-
zlične, prilagojene starosti učencev. Prav vsi pa so se poizkusili v eni nalo-
gi - risanju panjske končnice. V posameznih razredih so nastajali zanimivi
izdelki, ki smo jih predstavili v mesecu maju, nekatere uspele izdelke pa
razstavili na šolskih hodnikih. Učenci so v okviru likovnega pouka v raču-
nalniški učilnici ustvarili panjske končnice s tradicionalnimi motivi, ki so
jih narisali z različnimi računalniškimi programi. V četrtem razredu so
nastali časopisi na temo čebelarstva, v petem razredu so učenci risali svo-
jo sliko ob zgodbah s končnic, zbirali in urejali pa tudi prispevke, ki so jih
ob pomoči učiteljice računalništva objavljali na spletni strani na temo če-
belarstva, ki tudi počasi nastaja. Prepričana sem, da je v vseh razredih
nastalo še veliko uspelih izdelkov, ki smo jih na zaključni razstavi pokaza-
li staršem in obiskovalcem šole.                               Slavka Weisseisen Maja Rogelj: Perejo ob kotlu

Zapiranje odlagališča Tenetiše

Odlagališče odpadkov Tenetiše bomo morali
s 15. julijem 2009 zapreti. Odpadke iz vseh
šestih občin, ki sedaj odlagajo odpadke v Te-
netišah (Mestna občina Kranj ter občine Cer-
klje, Šenčur, Preddvor, Naklo, Jezersko)
bomo morali odlagati na druga odlagališča.
Stroški priprave odpadkov, prevoza in odla-
ganja se bodo zato zelo povečali. Še po-
membnejša bo postala količina odpadkov, ki
se bo odlagala. Manj odpadkov bomo mora-
li prepeljati in odložiti na odlagališče, manjši
bodo stroški.
Čedalje pomembneje bo, da se vsi znebimo
stare navade, ko smo odpadke metali v isti
koš za smeti in da začnemo odpadke dosled-
no ločevati. 

KOMUNALA KRANJ d.o.o., UL. MIRKA VADNOVA 1, KRANJ Čisto je lepo.
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V letu 2009 se je projekt Pomladni dan
pridružil Evropskemu letu ustvarjalnosti in in-
ovativnosti v želji, da bi čim več šol okusilo
meje ustvarjalnosti in inovativnosti. V ta na-
men smo se tudi z našimi učenci pridružili
projektu in nekaj ur posvetili temam,
razpravam ter različnim natečajem.

Že sedmo leto zapored v času od 25. marca
do 9. maja na šoli potekajo razne aktivnosti v
zvezi s projektom. Tema letošnjega Pomladne-
ga dne je bila Ljubezen. Na to temo smo sode-
lovali pri literarnem in fotografskem natečaju,
učence smo odpeljali na strokovno ekskurzijo
v Avstrijo, pripravili smo razstavo o projektu
Čebelar in projektu Voda. Omenjenemu pro-
jektu je bila namenjena tudi celotna prireditev
ob zaključku šolskega leta, na kateri so sode-
lovali varovanci vrtca, učenci, vzgojitelji,
učitelji in starši.

Organizirali smo tudi druge dejavnosti, kot
so Dan druženja treh generacij in projekt
Sadeži družbe, kjer so se učenci povezali z
ostarelimi, pomoči potrebnimi krajani Šenčur-
ja. 

Zvezdnik razreda
Vsako leto z učenci sodelujemo s prispevki v

POMLADNEM DNEVU (bodisi likovnimi
oz. literarnimi). Letos pa smo se odločili za
malce drugačno pot. Kakšno? 

Kot razredničarka imam rada vpogled v
čustveno razredno klimo, torej me ne zanima-
jo samo učni uspehi, ampak tudi počutje naših
učencev. Vsako leto v razredu izdelam so-
ciogram. Letos smo ga z učenci izvedli ob po-
moči računalnika. Najprej so mi učenci izročili
svoje elektronske naslove oz. naslove svojih
staršev. Izdelala sem zbirnik elektronskih
naslovov naših otrok in mu pridala še svojega.
Naslove sem razdelila učencem, ki so si po
lastni želji izbrali sošolca/sošolko za dopiso-
vanje. Elektronsko pošto, ki so jo poslali pri-
jatelju, so hkrati poslali še meni, da sem imela

pregled nad prijateljstvi v razredu. Aktivne
učence sem prosila, naj pišejo še tistim sošol-
cem, ki prej še niso dobili nobene pošte, da ne
bi bili osamljeni. 

Na podlagi dobljenih el. pisem sem določila
zvezdnika razreda - najbolj priljubljenega otro-
ka med vrstniki, ki je dobil največ sporočil.
Razbrala sem skupine otrok, ki so povezane
med seboj; pozitivne oz. negativne klike. Pred
mojimi očmi se je pojavila celotna slika
razredne klime. Vsi učenci so bili srečni, saj so
vsi dobili sporočila svojih sošolcev; nekateri

več, drugi manj. Za te razlike učenci niso
vedeli.

Ker se je letošnja tema Pomladnega dne
imenovana LJUBEZEN, so si tudi naši učenci
na prav poseben način izkazovali naklonjenost,
in sicer s pisanjem prijaznih sporočil. Predhod-
no smo se dogovorili o vsebinah v sporočilih,
ki naj bi mlademu človeku polepšala dan. Vsa
zadeva ima še poučno funkcijo, saj pripomore
k boljši pismenosti naših učencev.

Vanja Umnik, učiteljica 3. b, koordinator
na šoli: Janja Gorjanc

Pomladni dan na šenčurski šoli 

Najboljši učenci pri šenčurskem županu
Župan Miro Kozelj je tudi letos sprejel na-

jboljše učence iz občine Šenčur, ki so vseh
osem razredov osnovne šole končali z odličn-
im uspehom oz. so imeli letos povprečje ocen
vsaj 4,5. V sejni dvorani se je tako zbralo de-
vetnajst učencev iz OŠ Šenčur: Andraž Ore-
har, Jaka Rogelj, Simon Šenk, Urša
Tomažič, Špela Zarnik, Manca Hudobivnik,
Meta Jazbinšek, Gašper Likosar, Manca
Ropret, Jera Stojko, Aleša Žerovnik,
Maruša Cvek, Jan Drenovec, Anja Gašper-
lin, Jan Gašperlin, Eva Ivačič, Laura Jereb,
Nika Osel, Borut Stramšek ter štirje iz
drugih šol Nataša Podrekar, Marko Novak,
Gašper Bukovnik in Eva Godnič. Župan jim
je zaželel veliko uspehov tudi v nadaljnjem
izobraževanju in na poklicni poti ter vsakomur
poklonil knjigo Svetloba na zemlji. S. Š.



Popotniki

Šenčurjan Nejc Ajdovec se je
odločil, da se poda po t. i. Jakobo-
vi poti oziroma znameniti španski
romarski poti Camino de Santia-
go. Do Santiago de Compostele
na zahodu Španije, kjer je grob

apostola Jakoba, sicer vodi več
poti, najbolj priljubljena pa je 807
kilometrov dolga Francoska pot,
ki se prične v St. Jean Pied de Po-
rtu v Franciji. No, Nejcu, vnetemu
rekreativnemu športniku, ki veli-

ko teče, kolesari in planinari, to
očitno ni bilo dovolj, saj se je od-
ločil, da bo startal kar v domačem
Šenčurju in tako prehodil kar
2900 kilometrov. Pot ga je vodila
prek Italije, Avstrije, Liechenstei-
na in Švice do Lurda v Franciji,
kjer se mu je pridružil prijatelj
Franc Špenko, tako da sta zadnjih
1500 kilometrov opravila skupaj.
Na cilj je prišel v 59 dneh, kar po-
meni, da je povprečno prehodil
skoraj petdeset kilometrov na dan,
vmes pa ga je pralo, v Alpah je
bilo še precej snega, v dolinah pa
je temperatura narasla tudi čez tri-
deset stopinj. 

”Kar nekaj časa sem razmišljal,
ali bom zmogel, tudi ultramarato-
nec Dušan Mravlje mi je pred od-
hodom dejal, da mi ne bo uspelo
hoditi s takim tempom, a je ven-
darle šlo. Psihičnih težav nisem
imel, bil pa sem nekajkrat na robu
telesne vzdržljivosti, saj se več-
krat nisem mogel dobro naspati.
Do Francije sem spal po gozdo-
vih, pri kmetih, na balah sena in

podobno, tudi hrano je bilo včasih
težko najti, tako da sem nekajkrat
‘flikal’ s čokolado ali medom. Od
Francije, ko se začne uradna ro-
marska pot, pa je za popotnike do-
bro poskrbljeno, saj je po poti ve-
liko zavetišč, ki so zelo poceni,
nekatera pa celo brezplačna,” je
razložil Nejc. ”Kot pravijo tudi
drugi, ta pot te v resnici zbistri,”
dodaja. 

Kdor se bo podal na Camino de
Santiago, naj s seboj v nese več
kot deset kilogramov prtljage, naj-
pomembnejše pa je, da imate do-
bre pohodniške čevlje; med potjo
pa je treba skrbeti, da so noge ved-
no suhe. ”Nogavice sem zamenjal
takoj, ko so postale mokre, saj
sem se bal, da bi dobil žulje. Tedaj
bi verjetno moral odnehati. In kjer
se noga drgne ob čevelj, je treba
ves čas mazati,” svetuje Nejc. Vse
druge probleme se da med potjo
urediti, še posebej, ker so domači-
ni ob poti zelo ustrežljivi, še doda-
ja. 

Simon Šubic

V dveh mesecih 2900 kilometrov
Nejc Ajdovec se je peš podal iz Šenčurja po znameniti romarski poti Camino de Santiago. Približno 2900

kilometrov dolgo pot je opravil v 59 dneh.

Bosonogi od Sežane do Ankarana
Sedem članov Športnega društva Bosa noga se je v začetku maja peš odpravilo od Sežane do Ankarana.

Del 50-kilometrske poti so premagali bosi.
V šenčurskem Športnem društvu Bosa noga so novo sezono odprli s

prvomajskim pohodom. ”Držimo se ljudske modrosti, da v mesecih, ki
v imenu nimajo črke r, lahko hodiš bos naokrog,” je razložil predsed-
nik ŠD David Vidmar. Letos so se za začetek podali na pohod od Se-
žane do Ankarana, 50-kilometrsko razdaljo pa je sedem pohodnikov
premagalo v štirih dneh. Odpravili so se na italijansko stran v Bazovi-
co in dolino Glinščice, ki ima čudovit razgled in pokrajino, očaral jih
je tudi grad Socerb. Nadalje jih je pot, na kateri so spoznali številne
kulturne in pokrajinske znamenitosti, vodila v Prebenico, Ceresano,
Noghere, Milje, ob obali mimo San Rocca do Boe ter čez mejo proti
Debelemu Rtiču in Ankaranu. Celotne razdalje niso prehodili bosi, saj
so na ramah nosili tudi težke nahrbtnike s taborniško opremo. ”Vsak
se je sam v skladu s svojimi zmožnostmi odločil, kdaj bo sezul čevlje
in hodil bos,” je pojasnil Vidmar.

Prvomajski pohod so tokrat pripravili drugič, po Vidmarjevih bese-
dah pa bo postal tradicionalen. ”Poleg tega se letos nameravamo bosi
povzpeti na Triglav v spremstvu gorskih reševalcev, ki bodo skrbeli za
varnost. Pripravljamo tudi druge pohode, sicer pa v društvu, ki pove-
zuje ljubitelje hoje z bosimi nogami, počnemo še marsikaj drugega:
vozimo monocikel, hodimo po napeti vrvi, plezamo, kolesarimo ...,” je
razložil Vidmar.

Društvo Bosa noga je kot prvo slovensko društvo ljubiteljev hoje z
bosimi nogami nastalo pred dvema letoma. Idejo zanj je Vidmar dobil
na poletnem kampu v Ameriki: ”Ko smo z otroki hodili po Apalačih,
smo srečali veliko bosih pohodnikov. Čez lužo je bilo že kar nekaj klu-
bov zanje.” Danes ima društvo Bosa noga okoli petdeset članov, največ
jih je iz Šenčurja, sicer pa tudi iz drugih gorenjskih krajev, predvsem
Bohinja, in drugih regij. In kakšne so koristi hoje z bosimi nogami?

”Pri otrocih je manj možnosti, da dobijo plosko stopalo, sicer pa je v
nogi veliko živčnih končičev, ki jih na ta način lahko tudi stimuliramo.
Hojo z bosimi nogami si želimo čim bolj popularizirati, saj smo danes
zaradi natrpanih urnikov vse manj v pristnem stiku z naravo,” je odvr-
nil Vidmar, ki hojo z bosimi nogami raziskuje tudi v svoji diplomski
nalogi na fakulteti za šport.

Ana Hartman

Anže Narobe, David Vidmar, Marko Turšič, Barbka Čaleta, Tina Samardžič, Matej
Žerovnik in Andreja Gril
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Na meji med Francijo in Španijo
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Košarkarji Šenčurja, ki so sezono v 1. B ligi
končali na petem mestu, so pred kratkim pre-
jeli povabilo za igranje v najmočnejši
košarkarski ligi (izstopilo je Zagorje) in po
temeljitem premisleku prejšnji teden prvoli-
gaški izziv tudi sprejeli. ”To odločitev je
strokovni del kluba sprejel po predhodnem
pogovoru z glavnimi sponzorji, podporo pa je
obljubila tudi občina. Pretehtati smo morali
vse možne posledice našega sodelovanja v prvi
ligi, bali smo se predvsem črnega scenarija, to
je, da bi klub na koncu obubožal. Sedaj smo
odločeni, da gremo v prvo ligo igrat in obstat,
saj vemo, da je klub še vedno dovolj trden, da
bo tudi v primeru izpada prihodnje leto lahko
krojil vrh v 1.B ligi,” je pojasnil predsednik
kluba Aleš Puhar. 

Povabilo KZS je KK Šenčur prejel potem, ko
so ga nekateri klubi pred njim že zavrnili.
”Kljub temu na povabilo ne gledamo kot na
darilo, temveč kot na potrditev dobrega dela v
zadnjih letih,” poudarja Puhar. Zaradi
nastopanja v najmočnejši ligi bo treba podvoji-
ti klubski proračun, ki naj bi znašal okoli 150
tisoč evrov. ”Pri tem računamo na pomoč
lokalnega gospodarstva, zato vabimo vse spon-

zorje, da se nam pridružijo pri skupnem
izzivu,” poziva predsednik novega prvoligaša. 

Okostje ekipe bo ostalo enako kot lani, osta-
la bosta tako Roman Horvat kot najboljši str-
elec in igralec zadnje 1.B lige ter Luka Gorenc
kot prvi organizator lige. Še z mislijo na

igranje v 1.B ligi so pripeljali tri nove igralce -
Dejana Bunčiča, Dušana Dolinarja (oba iz
Cerknice) in Grego Jankoviča (TCG Merca-
tor), sedaj pa se bodo predvidoma okrepili še s
tremi dobrimi igralci. 

Simon Šubic

Košarkarji sprejeli prvoligaški izziv
Košarkarski klub Šenčur CP Kranj je sprejel povabilo Košarkarske zveze Slovenije in bo v prihodnji sezoni

nepričakovano igral v 1. slovenski košarkarski ligi.

Šenčur - Zmagovalci 3. SNL - Zahod v pre-
tekli sezoni so nogometaši Šenčurja, ki so si s
tem priborili mesto v drugi slovenski nogo-
metni ligi, v kateri bo Gorenjska imela dva
predstavnika, poleg Šenčurjanov še ekipo Tri-
glava Gorenjske. Pokal za skupno zmago v
ligi je na zadnji domači tekmi, ki so jo nogo-
metaši Šenčurja odigrali 22. maja, prejel ka-
petan Ladislav Stanko, ki je ob tem dejal, da
so zasluženo osvojili želeni naslov. Bili so fa-
voriti lige, saj so sezono prej končali na 2. me-
stu, za ljubljansko Olimpijo. 

Naslova se je ob predsedniku kluba Bojanu
Vidmarju veselil tudi trener Suad Beširovič:
”Skozi celo sezono smo igrali dobro, vsako
tekmo vzeli resno, ne glede na kvaliteto na-
sprotnika, in to je bil ključ do uspeha.” Beširo-
vič bo na klopi Šenčurja tudi v novi sezoni.
Ligo bodo s prvo tekmo 9. avgusta v gosteh za-
čeli pri Livarju, prva tekma doma pa jih z Alu-
minijem čaka 14. avgusta. ”Na treningih imam
okrog trideset nogometašev. Ekipa bo večino-
ma ostala enaka kot v pretekli sezoni, pripelja-
ti pa moramo še tri do štiri okrepitve. Najtežje
je dobiti kvalitetnega napadalca,” pravi Beširo-
vič. Znano je, da bo novo ime v ekipi Robert
Stranjak (Kalcer Vodoterm Radomlje), ki bo
okrepil zvezno linijo, dogovarjajo se tudi z
Urošem Švegljem iz Triglava Gorenjske. 

Ekipa je že odigrala dve pripravljalni tekmi:
s Koprom in Gorico, tretjo bodo igrali z Dom-
žalami. Beširovič poudarja, da ga rezultat na
tovrstnih tekmah ne zanima: ”Pomembno je,
da imamo na pripravljalnih tekmah kvalitetne
nasprotnike, da vidim razliko, pripravljenost
naše ekipe, s katero želimo priti na lestvici

čim višje. Vedno je treba imeti visoke cilje, in
če se bo ponudila priložnost, zakaj pa ne bi
osvojili še druge lige. Verjamem v ekipo, ki je
homogena. Fantje res s srcem igrajo za Šen-
čur.” Dodal je še, da bo njihov sistem igre ver-
jetno ostal enak kot v 3. ligi (4-3-2-1). 

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Nogometaši Šenčurja v drugi ligi
Ekipa Tinex Šenčurja je preteklo nogometno sezono končala na vrhu lestvice 3. SNL - Zahod in se uvrstila

v drugo ligo. Prva tekma jih čaka 9. avgusta, novo ime ekipe pa je Garmin Šenčur. 

Veselje ob zmagi v 3. SNL - Zahod 

Košarkarji Šenčurja CP Kranj so minulo sezono v 1.B ligi končali na petem mestu, a se bodo prihodnje leto
vseeno pomerili s Krko, Laškim, Slovanom ...



Po občini kolesarilo 240 občanov
Na dan državnosti  je kolesarsko društvo Šenčur organiziralo 8. kole-

sarski dan v občini Šenčur, ki se ga je udeležilo okoli 240 kolesarjev.
Kot je povedal predsednik kluba Ciril Kozjek, so imeli tudi tokrat
srečo z vremenom, saj jih je dež nekoliko namočil šele po končani
vožnji, ko so že sedli k malici pred gasilskim domom v Šenčurju.
”Kljub temu se nismo dali motiti,” dodaja. Na kolesarskem dnevu
tradicionalno obvozijo vse vasi v občini (ok. 35 kilometrov), letos pa
so se zaradi gradbenih del izognili Vogljam. S. Š., foto: arhiv

Pred leti smo že pisali o uspehih plesalcev
bratov starejšega Andraža in mlajšega Aljaža
Erzina, ki sta na državnem prvenstvu v latin-
skoameriških plesih leta 2007 osvojila 1. mesto
med mladinci in 3. mesto med mlajšimi mla-
dinci. Leta 2009 sta na državnem prvenstvu v
latinsko ameriških plesih ponovila uvrstitvi iz
leta 2007 (1. in 3. mesto), vendar oba v paru z
drugima plesalkama Sofi Shutkino in Uršo
Aleksič in v starejših kategorijah, med mladin-
ci in starejšimi mladinci. Oba sta s tem napo-
vedala resno kandidaturo za velike uspehe v
prihodnje tudi na mednarodnih scenah.

Andraž Erzin in Sofi Šutkina, ki jo je ples-
na pot pripeljala v Slovenijo iz dežele plesa
Rusije, kjer je bila večkratna državna prvaki-
nja, sta začela skupno plesno pot s 1. mestom
na plesnem turnirju slovenske plesne lige v
Kranju. Decembra 2008 sta na močnem turnir-
ju mednarodne plesne zveze IDSF v Mariboru
prav tako osvojila 1. mesto. Sledila je medna-
rodna tekma IDSF v Bassanu, kjer sta bila dru-
ga, za parom iz domačega, italijanskega ples-
nega kluba. Pred državnim prvenstvom sta se
udeležila tekme IDSF v Brnu in v izjemno iz-
enačeni konkurenci po nekoliko nesrečnem
razpletu v polfinalu ostala tik pred vrati finala
in osvojila 7. mesto. Opogumljena z rezultatom
z državnega prvenstva, sta odšla na največje
slovensko mednarodno tekmovanje IDSF Slo-
venija Open, ki je bilo letos v Kopru in v moč-
ni mednarodni konkurenci dosegla zmago pred
plesnim parom iz Rusije. 

Aljaž Erzin in Urša Aleksič sta plesala
skupaj od septembra lanskega leta in leto
2008 zaključila kot najboljši slovenski ples-
ni par v latinsko ameriških plesih v katego-
riji mlajših mladincev. Po sedmem mestu na
odprtem prvenstvu Beograda, drugem in

dveh prvih mestih na tekmah slovenske ples-
ne lige, drugem mestu na odprtem prvenstvu
Zagreba sta v decembru na tekmah svetovne
plesne organizacije IDSF zmagala v Varaž-
dinu in osvojila 3. mesto v Mariboru. V za-
četku leta 2009 sta osvojila 1. mesto med
mladinci na mednarodnem tekmovanju v Sa-
rajevu, 1. mesto na tekmovanju hrvaške ples-
ne lige v Čazmi in 5. mesto na močnem tur-

nirju mednarodne IDSF organizacije v Su-
botici. V aprilu letos, tik pred državnim pr-
venstvom, sta Aljaž in Urša nastopila tudi na
enem največjih tekmovanj na svetu v Black-
poolu, majhnem letoviškem mestecu v An-
gliji, ki predstavlja poseben izziv za vse ple-
salce sveta, kjer sta tekmovanje končala med
42 najboljšimi pari izmed prek dvesto parov,
večinoma starih do 16 let. 
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Vrhunski rezultati mladih plesalcev 
Brata Andraž in Aljaž Erzin, naša občana, uspešno nadaljujeta plesno kariero.

Šport, rekreacija

Aljaž Erzin in Urša Aleksič Andraž Erzin in Sofi Šutkina

Pečarstvo Mikelj

Lojze Mikelj s.p.
Milje 39, 4212 Visoko

GSM: 041/774 252

Gradbena mehanizacija 
Vilko Konc, s. p.

Visoko 5, 4212 Visoko
Telefon: (04) 253-10-54
GSM: 041 652-654
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Klemen Udovič s Prebačevega je
znan po udeležbi tudi na bolj eks-
tremnih tekmovanjih. Sredi junija
je nastopil na slovenskem pusto-
lovskem tekmovanju in bil v kate-
goriji raziskovalec član zmagoval-
ne štiričlanske ekipe Lima Salo-
mon adventure team. Po okrog 270
km na kolesu, teku, veslanju in
spuščanju po vrvi so bili v cilju po
25 urah in 29 minutah. Proga bi si-
cer morala biti dolga 320 km, a so
jo organizatorji zaradi vremenskih

razmer (dežja, neviht in mraza),
skrajšali. Pustolovci so na pot od-
šli na petek dopoldne iz Ljubljane,
velik del proge je bil speljan tudi
po Gorenjski, cilj pa je bil v Vele-
nju. Tekmovanje je štelo tudi za
evropsko prvenstvo, kar pomeni,
da je 31-letni Klemen Udovič z
ekipo postal evropski prvak.
Je bila to za vas doslej najtežja
pustolovščina?

”Adventure race Slovenija bi
bila, če je ne bi potem skrajšali,

moja prva tridnevna avantura. Do-
slej sem bil že na dveh dvodnev-
nih: Bohinjski avanturi leta 2007
in Kvarner - Istra chalenge 2008.
Izkušnja ob tako dolgem tekmo-
vanju je super, ker tempo precej
pade in vse skupaj potem ni tako
naporno. Imeti pa moraš vzdržlji-
vost, ki se je ne da natrenirati, do-
biš jo s športnim udejstvovanjem
v življenju, potrebuješ vsaj deset
let športanja.” 
Kaj je bilo najtežje? 

”Vreme, kar pomeni ekstremna
vročina v petek in zelo hladna in
mokra sobota. Bili smo dobro pri-
pravljeni, kar se tiče oblačil in hra-
ne, in bi lahko tekmo nadaljevali,
če izvzamemo plavanje, rolanje in
kanjoning, ki pač zaradi dežja in
naraslih rek ne bi bili mogoči. Tež-
kega pa ni bilo prav nič, vsi štirje
člani ekipe Lima Salomon smo su-
per uživali med tekmo, da pa smo
na koncu za nekaj minut prehiteli
Čehe, je bila pika na i.”
Kako izčrpani ste prišli v cilj?

”Kakšne utrujenosti ni bilo, saj
smo bili natempirani na vsaj še
eno noč in pol dneva avanture,
tako da je bil cilj po 26 urah kar
nekako prehiter. Pustolovci smo
pripravljeni na vse in nas nič ne
preseneti.”
Zakaj se udeležujete takšnih
tekmovanj?

”Vsi udeleženci na takih tekmah
smo podobnega mišljenja: uživa-
mo v naravi, radi se gibamo in
ukvarjamo s športom. Med nami v
ospredju ni tekmovalnost, ampak
bi vsak od nas sotekmovalcu pri-
skočil na pomoč, če bi bilo to po-
trebno, kljub slabši uvrstitvi na

koncu. Nekateri imajo potem v
sebi več tekmovalnosti, drugi pač
rajši uživajo na sami progi. Sam
sodim med prve, ker se tudi sicer
udeležujem tekem v gorskem
teku, dolgih tekaških maratonih,
pa tudi kolo in veslanje mi nista
tuja. Na teh tekmah mi sicer za
preboj med najboljše manjka pre-
cej specialnega treninga, na dol-
gih prireditvah pa pride do izraza
moja vzdržljivost.”
Prihajate iz znane športne dru-
žine. Ste v mladosti kaj resno
treniral?

”Resno sva z bratom Alešem
(slednji je odličen kolesar in je bil
letos tretji na Maratonu Franja in
četrti na Maratonu Alpe, op. p.)
do kategorije mladincev pri Tri-
glavu trenirala hokej na ledu. Po-
tem pa naju je oče Janez zvabil v
naravo. Bili smo udeleženci prvih
tekem z gorskimi kolesi v Slove-
niji, sledili so nastopi na gorskih
tekih, gorski pohodi, dolgi trekin-
gi in teki. Vse to brez prisile in
planiranja. Šport mi pomeni spro-
stitev in užitek.”
Imate za letos v načrtu še kakš-
no pustolovščino?

”Pustolovska scena v Sloveniji
in na Hrvaškem je zelo dobro raz-
vita in do konca leta se bom ude-
ležil še kar nekaj podobnih tekem,
že ta konec tedna tekme dvojic ad-
venture race na Cresu. Nastopil
bom tudi še na drugih prireditvah,
kot je na primer triatlon jeklenih,
prijavljen pa sem tudi na Berlinski
maraton, kjer bom poskušal iz-
boljšati lanski rezultat iz New
Yorka (2 uri in 58 minut).”

Maja Bertoncelj

Avanturisti pripravljeni na vse
Klemen Udovič s Prebačevega je z ekipo Lima Salomon adventure team postal evropski prvak 

v pustolovskem tekmovanju.

Klemen Udovič med spuščanjem po vrvi, ki je bilo del letošnjega slovenskega 
pustolovskega tekmovanja.

Pooblaščeni smo za naslednje vrste kritin:
TRIMO TREBNJE, BRAMAC, TONDACH, SALONIT,

RAVNE STREHE - SARNAFIL, TEGOLA, OKNA 
VELUX, DECRA, GERARD

Poslovna cona A 55, 4208 Šenčur
tel.: 04/25 15 900, 
fax: 04/25 15 901

e-mail: streha.kuhar@siol.net
gsm: 041/614 105

KROVSTVO
TESARSTVO
KLEPARSTVO

KROVSTVO
TESARSTVO
KLEPARSTVO

● vzdrževanje javne razsvetljave 
● semaforizacija križišč  

●  izdelava svetlobnih prometnih znakov

Milje 44, 4212 Visoko, 
e-pošta: info@vigred-elektro.si



Poletje
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Pobliže bomo spoznali življenje svetega
Frančiška Asiškega, ki je živel na prelomu 12.
in 13. stoletja. Najbolj je znan kot ustanovitelj
redovne skupnosti manjših bratov - frančiška-
nov, minoritov in kapucinov. V letu 2009 ob-
hajamo 800-letnico, odkar je papež Inocenc
III. ustno potrdil Frančiškovo vodilo in s tem
tudi red manjših bratov (danes frančiškani,
minoriti, kapucini). Mogoče še ne veste, da je
bil Frančišek prvi v zgodovini Cerkve, ki je
prejel Kristusove rane. Tudi prve jaslice je po-
stavil on. Zelo je občudoval naravo in ji je na-
pisal veliko hvalnic.

Na oratoriju bo letos 143 otrok in 47 anima-
torjev. Glavna voditelja sta tako kot lani Mo-
nika Šmajc in Franci Brezar. Otroci bodo
vključeni v pogovorne skupine (kateheze) in
dve delavnici po njihovi izbiri, popoldne pa
bodo potekale velike igre. Tudi letos bodo
udeleženci svoje talente lahko pokazali na Po-
kaži kaj znaš! Šli bomo na kopanje v Tržič in
si ogledali park Brdo. Zaključek bo v nedeljo
s sv. mašo in družinskim piknikom, ki pa bo
tokrat v Šenčurju.

Ob tej priložnosti bi se radi zahvalili vsem
sponzorjem in donatorjem, ki nas finančno
podpirajo. Brez njih bi projekt težko izpeljali,
saj samo prispevki otrok ne pokrijejo stroškov,
vsi animatorji pa delamo kot prostovoljci.

Sporočamo vam, da so se prijave na oratorij
zaključile 28. junija. Otrok na letošnji oratorij
torej žal ni več mogoče prijaviti.

Helena Belehar, 
foto: Franci Brezar

Oratorij teden dni kasneje
Letošnji, že trinajsti, oratorij v Šenčurju bo potekal od nedelje, 12., do nedelje, 19. julija, zaradi slovesnosti

nove maše tokrat en teden pozneje kot ponavadi. Naslov bo Nate računam!

Skupinska fotografija iz lanskega oratorija z naslovom Odpri oči

Otroci so šolske torbe že obesili na klin, da
pa jim med počitnicami ne bo dolgčas, v Trbo-
jah in Voklem Romana Jenkole tudi letos
organizira Poletje na igrišču za otroke med 6.
in 12. letom starosti. Na igrišču v Trbojah so se
prvič zbrali minuli četrtek, aktivnosti zanje pa
se bodo vrstile vse do konca avgusta, ko bo za-
ključni izlet v Čateške toplice. A še pred tem
jih čakajo športne in projektne igre, ustvarjal-
ne delavnice, podtema letošnjega Poletja na
igrišču pa je Zapoj tudi ti, v sklopu katere bodo
otroci prek igre spoznavali slovenske ljudske
pesmi. ”Ob ponedeljkih in četrtkih bomo na
igrišču pred šolo v Trbojah, ob sredah pa na
prostoru za piknike v Voklem. Aktivnosti bodo
te dni potekale med 8.30 in 12.30,” je razloži-
la Romana Jenkole, ki dejavnosti izvaja ob po-
moči treh animatork: Nine Debeljak, Urše
Perme in Tadeje Pavec. 

Zanimanje za Poletje na igrišču, ki poteka če-
trto leto zapored, je tudi letos veliko. Ta čas se
aktivnosti udeležuje 22 otrok iz Trboj, Voklega,
Vogelj in Hotemaž, nekaj jih pričakujejo še s
Prebačevega, sicer pa Romana vabi tudi druge
otroke, naj se jim pridružijo. Nekateri si počit-
nic ne znajo več predstavljati brez Poletja na
igrišču, med njimi sta tudi Neža Flac in Teja
Vehovec, ki se počitniških aktivnosti udeležu-
jeta od vsega začetka, torej vsa štiri leta: ”Če ne
bi bilo Poletja na igrišču, bi bile počitnice dol-
gočasne. Imamo se super, spoznaš veliko prija-

teljev. Najraje se gremo Ravbarje in žandarje,
pa tudi igro Med dvema ognjema. Težko že ča-
kava izlet v Čateške toplice.” Dogodivščine
otrok so po novem na ogled tudi na spletnem
blogu http://poletjenaigriscu.blogspot.com.

Poletje na igrišču je tudi letos finančno pod-
prla Občina Šenčur, ob tem pa se Romana Jen-

kole zahvaljuje še Otu Rahnetu, ki jim je brez-
plačno odstopil prostor za piknik v Voklem,
Nogometnemu klubu Trboje, ki jim je dal na
voljo brunarico ob igrišču, in KUD-u Simon
Jenko, ki jim v primeru slabega vremena omo-
goča uporabo dvorane v Trbojah.

Ana Hartman

Med počitnicami jim ni dolgčas
V Trbojah in Voklem tudi letos poteka Poletje na igrišču s športnimi in projektnimi igrami, delavnicami,

spoznavanjem slovenskih ljudskih pesmi ... 

Poletje na igrišču se je začelo minuli četrtek, aktivnosti pa se bodo vrstile do konca avgusta. 



MEKON LOKA D.O.O.
Podlubnik 253, 4220 Škofja Loka

tel.: 04 51 50 590
info@mekon-loka.si
www.mekon-loka.si

JEZIKOVNI TEČAJI
Angleščina   Nemščina   Italijanščina

Španščina   Francoščina   Ruščina
Slovenščina  Japonščina  Hrvaščina

POLETNA ŠOLA
individualni pouk tujega jezika

super intenzivni tečaji tujih jezikov
utrjevanje šolske snovi

priprava na učenje tujega jezika v SŠ

Windows   Word   Excel   Power Point
RAČUNALNIŠKI TEČAJI

Informativni vpis v jesenski semester 09/10 že poteka! 
( pričetki tečajev v septembru 09)

V okviru poletne šole bodo vsi tečaji potekali 
v času od 17.8.2009 do 28.8.2009.

Člani krajevnih odborov RK in njihovi
družinski člani so se zbrali na 5. tradicional-
nem srečanju na Gmajni v Voklem. Piknika se
je udeležilo približno 150 članov iz petih Kra-
jevnih organizacij Rdečega križa (KORK)
občine Šenčur. Vreme in čudovito urejena
okolica so tudi letos poskrbeli, da je pogovor o
aktivnostih v preteklem letu prijetno tekel,
družabne igre pa so se odvijale nemoteno. Tek-
movanja so potekala med KORK-i. Zmagov-
alne ekipe so prejele lepe nagrade. Najzan-
imivejši so vedno teki na skakalnih smučeh.
Štirje tekmovalci, ki so z vezjo povezani na
smučki, morajo premagati razdaljo 30 m in se
vrniti na start čim hitreje. Padec običajno
pomeni veliko izgubo časa. Zmagovalna ekipa
odraslih je bila letos iz Luž, pri otrocih pa so
slavili domačini iz Voklega. Podobno zavzeto
je bilo tudi tekmovanje v vlečenju vrvi. Naj-
močnejši so bili tokrat krvodajalci iz Voklega.

Srečanja se je udeležil tudi Marjan Gantar,
predsednik Območnega združenja RK Kranj,
ki je pozdravil prisotne in pojasnil delovanje
območne organizacije ter poudaril vlogo kra-
jevnih organizacij RK. Pohvalil je plemenitost
ljudi, ki so pripravljeni pomagati sočloveku.
Svojo podporo KORK je poudaril v svojem
govoru tudi župan Miro Kozelj, ki je v sprem-

stvu podžupana Cirila Kozjeka prav tako
pokazal veliko naklonjenost do tovrstnih ple-
menitih dejanj. Tudi sam je namreč večde-
setkratni krvodajalec. 

Srečanje je potekalo dolgo v noč. Končali
smo ga z obljubo, da se ob letu osorej spet
vidimo.

Francka Žerovnik 

Srečanje krvodajalcev v Voklem
Tudi letošnje leto smo 13. junij, svetovni dan krvodajalcev, praznovali s srečanjem občanov, ki darujejo kri. 

Tek na smučeh je vedno najzanimivejši.




